

Welcome to Allied Pacific IPA

歡迎加入加聯泰平醫療網

Stay Healthy, Stay Happy: A Guide for Medicare Members

保持健康，保持喜樂：紅藍卡會員指南



WELCOME TO OUR FAMILY

Thank you for choosing us to be your partner in good health!
We work closely with your doctor and health plan to ensure you receive excellent care.

歡迎加入我們

很高興您選擇我們成為您的健康合作夥伴！我們與您的醫生和醫療保險公司緊密合作，以確保您能獲得最好的醫療照護。



STAY HEALTHY WITH REGULAR CHECK-UPS

The first step is prevention! **Call your doctor today to schedule your Annual Wellness Visit!**

保持健康，定期做好各項身體檢查

預防保健是您保持健康的第一步！請今天就致電您的醫生，預約安排年度健康評估！



STAY CONNECTED AND ENGAGED

Join our virtual member orientation to learn how to access important healthcare services.
Register online: www.alliedipa.com/care

保持聯繫、活躍和參與

誠邀您參加我們線上會員說明會。瞭解我們重要的醫療保健服務。
請瀏覽網址、免費報名參加：www.alliedipa.com/care



CONTACT US

If you need help with authorizations, billing or eligibility, please contact our Member Services team: Call **877-282-8272** or text "**help**" to **626-702-3309**

與我們聯繫

如果您需要轉診申請、帳單查詢、或會員資格等方面的幫忙，請與我們會員服務部門聯繫。
致電**877-282-8272** 或發送英文簡訊"**help**"到**626-702-3309**



Allied Pacific IPA
Part of Astrana Health